

道旁 2024 10.1-10.31

FUN ALONG THE WAY 映趣

慶祝中華人民共和國 成立七十五周年攝影比賽

Photo Contest for Celebrating the 75th Anniversary of the Founding of the People's Republic of China

路政署誠邀全港市民在十八區不同主題及設計風格的指定街景美化地點，透過從多角度欣賞香港社區街道景觀，拍攝以慶祝中華人民共和國成立七十五周年為主題的照片。

The Highways Department cordially invites members of the public to take photographs at designated locations with streetscape enhancement across the 18 districts, with different themes and design styles through which one can appreciate Hong Kong's community streetscape from different angles, while adopting celebrating the 75th anniversary of the founding of the People's Republic of China as the theme.

No. 20 攝影比賽指定地點

Designated location of photo contest

青田路橫跨震寰路的行車天橋
Vehicular Bridge at Tsing Tin Road across Tsun Wen Road



攝影比賽指定地點
Designated location of photo contest



中華人民共和國成立七十五周年
75th Anniversary of the Founding of
the People's Republic of China



路政署
HIGHWAYS
DEPARTMENT

美化工程設計簡介

Design Description of Beautification Works

大興今昔

大興邨是屯門區內現有歷史最悠久的公共屋邨，亦是香港少數採用大十字型大廈設計的屋邨。此行車天橋以大興邨的建築形態和周邊山景作為美化設計的概念，配合不同年代建築物外觀顏色上的變化，讓行人可在不同角度感受大興邨今昔的獨特風貌。

Tai Hing Past and Present

Tai Hing Estate is the oldest existing public housing estate in Tuen Mun and is also one of the few estates in Hong Kong adopting the cruciform building design. This flyover takes the architectural form of the Tai Hing Estate and the surrounding hillscape as the beautification design concept which, complementing with the changes in colours of the building appearance in different eras, let pedestrians experience the unique features of Tai Hing Estate nowadays and in the past from various perspectives.

現場照片

On-site photos



結構編號

Structure No.

N584